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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ložín zo dňa 13.10.2023 

 

Prítomní:  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, , Peter Ondo-Eštok,  

Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová   

  

Neprítomní:   Oto Geroč 

 

Starostka obce:  Mgr. Monika Pastírová 

 

Hlavný kontrolór:       Ing. Roman Oklamčák –  neprítomný, ospravedlnený 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Ingrid Körösiová – ekonómka obce 

 

 

Verejnosť: viď prezenčná listina 

 

Začiatok zasadnutia: 18:00 hod. 

Koniec zasadnutia: 21:25 hod. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

4. Kontrola plnení uznesení 

5. Návrh VZN o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb 

6. Návrh VZN o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov detí za pobyt v MŠ a na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v ŠJ 

7. Systém evidencie odpadu ELWIS 

8. Návrh na úpravu rozpočtu – oplotenie MŠ 

9. Rôzne 

10. Záver 
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1. Otvorenie 

Starostka obce Mgr. Monika Pastírová otvorila zasadnutie OcZ. Privítala všetkých prítomných 

poslancov a prítomnú verejnosť. 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že je uznášania schopné nakoľko zo 7 poslancov sú prítomní    

6 poslanci.  

Chýba jeden poslanec: Oto Geroč. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Ložín začalo o 18:00 hod. 

 

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku starostka obce určila:    Mgr. Ingrid Körösiová 

Za overovateľov:  Martin Bodnár, Peter Ondo-Eštok 

                         

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia podľa pozvánky.  

 

                         

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

Na základe návrhu poslanca Petra Ondo-Eštoka bol schválený program doplnený o bod: 

 

8a) Návrh na zmenu rozpočtu – navýšenie dotácie TJ Družstevník Ložín 
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Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla starostka Mgr. Monika Pastírová. Konštatovala, že 

uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sú splnené, kontrolou neboli zistené nedostatky. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení č.11/2023 až 23/2023 

z predchádzajúceho zastupiteľstva, ktoré sa konalo 24.06.2023. 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú splnené. 

 

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

5. Návrh VZN o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb 

 

Starostka obce predniesla návrh VZN o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb. VZN mali poslanci k dispozícii, bol im zaslaný mailom. Uvedené VZN sa 

vzťahuje na prevádzky v obci Ložín mimo ambulantného predaja a predaja a poskytovania 

služieb na trhových miestach.   Občania nemali k VZN  žiadne pripomienky. Pripomienky 

poslancov boli iba na čas prevádzky v prevádzkach, ktorých predmetom činnosti je pohostinská, 

reštauračná činnosť, ako aj rýchle občerstvenie a to na dni Piatok – Sobota. Návrh bol od 10:00 

hod do 01:00 hod nasledujúceho dňa. Po vzájomnej dohode poslancov sa mení na od 10:00 hod 

do 24:00 hod. Ostatné body návrhu VZN ostávajú bez zmeny 

Poslanci OcZ schválili  VZN č. 1/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb . 

                   

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 
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6. Návrh VZN o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov detí za pobyt 

v Materskej škole a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školskej 

jedálni 

 

 

Starostka obce Mgr. Monika Pastírová predniesla návrh VZN o určení výšky príspevkov od 

zákonných zástupcov detí za pobyt v Materskej škole a na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienok úhrady v školskej jedálni.  

VZN mali poslanci k dispozícii, bol im zaslaný mailom. Žiadne pripomienky od poslancov 

a ani od občanov obce neboli na obecný úrad doručené. Nakoľko výrazne stúpli ceny potravín 

bola navrhnutá zmena pre dospelých. Cena za stravu pre deti ostala pôvodná. 

Obecné zastupiteľstvo v Ložíne schvaľuje Všeobecné záväzné nariadenie obce Ložín č. 2/2023 

o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov detí za pobyt v materskej škole a na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školskej jedálni s účinnosťou od 01.11.2023 

 

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

7. Systém evidencie odpadu ELWIS 

 

Starostka obce informovala o možnosti evidovať odpad prostredníctvom moderného  

systému evidencie ELWIS. Bližšie informácie k systému ELWIS poskytla poslancom 

ekonómka obce. Vysvetlila im bližšie ako tento systém funguje. Jedná sa o meranie naplnenosti 

jednotlivých nádob priradených ku konkrétnym domácnostiam, čo poskytuje obraz o celkovom 

odpadovom hospodárstve v obci. 

 

Poslanci OcZ schválili  zapojenie obce do systému evidencie odpadu formou evidenčného 

systému ELWIS a čerpanie rezervného fondu na kapitálový výdavok – evidenčný systém 

ELWIS vo výške 2 347,61 Eur. 

 

Hlasovanie:  

Za:  6  Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: Martin Bodnár, Martina Tormová 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

8. Návrh na úpravu rozpočtu – oplotenie MŠ 

 



5 
 

Na zastupiteľstve, ktoré sa konalo 24.06.2023 poslankyňa Bc Lucia Geročová informovala 

o potrebe opraviť bránku a veľkú bránu v materskej škole. Poslanci schváli uznesením číslo 

22/2023 použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky, konkrétne na 

obstaranie majetku – realizácia nového oplotenia Materskej školy vrátane brány v obci Ložín  

vo výške 3 000 Eur.  

Starostka obce si dala vypracovať cenové ponuky na oplotenie MŠ a najlepšia cenová 

ponuka bola vo výške 6 670,- Eur. Jedná sa o 32 bežných metrov oplotenia, malú bránku a veľkú 

bránu. Táto suma je podľa poslancov veľmi vysoká a zabezpečia ešte cenové ponuky od iných 

podnikateľských subjektov. 

Poslanci obecného zastupiteľstva v Ložíne nesúhlasili s úpravou rozpočtu na oplotenie 

Materskej školy. 

 

 

 

8a. Návrh na zmenu rozpočtu – navýšenie dotácie TJ Družstevník Ložín 

 

 

Poslanec Peter Ondo-Eštok informoval prítomných o potrebe navýšiť dotáciu pre TJ 

Družstevník Ložín o sumu 3 500,- Eur z dôvodu zvýšených nákladov na činnosť TJ. Náklady 

na jeden domáci zápas sa pohybujú od 150,- do 200,- Eur na poplatkoch rozhodcom 

a povinnému delegátovi. Starostka obce oboznámila poslancov o dotácií, ktorú štát poskytne 

obciam ešte v mesiaci október 2023 na zníženie dopadov inflácie. Obec Ložín dostane sumu 

7 548,13 Eur. Zároveň ich informovala, že vláda odpúšťa obciam covidovú pôžičku. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ložíne schvaľuje navýšenie dotácie na rok 2023 o 3 500,- Eur pre 

TJ Družstevník Ložín presunom medzi položkami bežného rozpočtu po prijatí dotácie od štátu 

na zníženie dopadov inflácie.  

 

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 

9. Rôzne 

 

Starostka obce informovala prítomných o: 

- ENVIROFOND – podanie žiadosti 4-krát. Je to na kompostéry, traktor a stroje, žiadosť bola 

ohodnotená a je znova v zásobníku, 

- MOaPS – prišla výzva na doplnenie žiadosti, lebo riadiaci orgán zmenil tabuľky. Doplnili 

sme a zaslali. 

Žiadosť   - podaná na 4 osoby (max na počet obyvateľov marginalizovanej rómskej 

komunity), oprávnené výdavky 100%, uchádzači musia prejsť výberovým konaním a potom 

zaškolením. Vyhodnotenie by malo byť do konca novembra 2023 

- Úrad vlády – podaná žiadosť o dotáciu na bránu, lavičky, stojany na bicykle a FIT stroje do 

obecného parku 

- Traktor a vlečky už majú pridelené EVČ 
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- Bola podaná žiadosť na dotáciu pre DHZ skupina B na rok 2024 

- Úcta k starším – bude v nedeľu 15.10.2023 o 14:00 hod pre občanov obce nad 65 rokov, 

v obci je 137 seniorov v tejto kategórii. 

- Mikuláš – kde bude? po diskusii sa zhodli na mieste konania – kultúrny dom 

- Silvester – v obecnom parku, hasiči zabezpečia drevo na vatru 

- Ples – dohodol sa termín predbežne 10.2.2024, požiadali starostku, aby zabezpečila hudobnú 

skupinu 

 

Starostka obce navrhla poslancom schváliť nestránkový deň na obecnom úrade a rozšíriť čas 

obeda. Občania, stránky bežne prídu tesne pred obedňajšou prestávkou a kým ich vybavíme 

prejde 10 až 20 minút. Zamestnanci sa nestíhajú naobedovať. 

Obecné zastupiteľstvo v Ložíne schválilo nestránkový deň na obecnom úrade každý štvrtok 

a obedňajšiu prestávku rozšírilo na 1 hodinu. 

 

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

Občania obce Július Körösi s manželkou Mgr. Ingrid Körösiovou požiadali 

o odkúpenie pozemku vo výmere 250 m2, parcely registra C číslo 172/2 – záhrada, 

nachádzajúci sa v katastrálnom území Ložín, okres Michalovce, obec Ložín, vedený na LV 

692, vo vlastníctve Obec Ložín. Uvedený pozemok užívajú, udržiavajú a zveľaďujú už od 

roku 2005 v dobrej viere, že tento pozemok patrí im, nakoľko pôvodné staré oplotenie chráni 

obe pozemky ako celok.  Obec Ložín pozemok parcely registra C číslo 172/2 nikdy 

nevyužívala. Výmera pozemku je veľmi malá, pozemok je pridružený k pozemku patriacemu 

žiadateľom o odkúpenie a pre nikoho iného nemá význam ho získať.                                                           

 

 

                   

Hlasovanie:  

Za:  6  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Peter Ondo-Eštok,  

            Martin Poľakovský, Adriana Tormová, Martina Tormová 

Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 1  Oto Geroč 

 

 

 Poslanec Martin Poľakovský otvoril tému odkúpenia pozemkov pod cintorínom. 

Poslanci sa dohodli, že sa to pokúsia vyriešiť ak na to budú finančné prostriedky. 

 

 Prítomná občianka obce Lenka Farbárová požiadala o opravu polámaného oplotenia 

pri obecnom parku, ktoré patrí obci. 

 Pani Jozefína Gömöryová upozornila na potrebu opraviť hlavnú cestu, ktorú zničili 

kamióny prechádzajúce obcou počas opravy mosta Sírnik. 
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10. Záver 

 

Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva o 21:25 hod 

 

 

Zapísala: Mgr. Ingrid Körösiová 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Monika Pastírová 

                starostka obce 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Martin Bodnár       Peter Ondo-Eštok 


